
  

 

                                                      Z á p i s n i c a 

 

 

      z  52. zasadania Obecného zastupiteľstva v Novej Vsi nad Žitavou, konaného dňa  

                                                      4.novembra 2010. 

 

 

                 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla Ing. Marta Danková, starostka 

obce. Konštatovala, že zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané v súlade  s rokovacím 

poriadkom  a že  na  zasadnutí  je  prítomná  nadpolovičná  väčšina  poslancov OZ, na základe 

čoho je obecné zastupiteľstvo spôsobilé rokovať a prijať právoplatné uznesenie. 

Na  zasadnutí  starostka  obce privítala  prítomných  poslancov  OZ, hlavného kontrolóra obce 

a prítomných občanov. 

                Vypracovaním  zápisnice   zo  zasadnutia   obecného  zastupiteľstva  bola  poverená 

pracovníčka obce Daniela Uhrinová. 

Za overovateľov zápisnice boli určení: p. Radoslav Cigáň 

                                                                 p. Július Pavlov 

 

Návrhová komisia bola navrhnutá v zložení: p. Elena Bajlová, predsedníčka komisie 

                                                                         p.  Jozef Hamar, člen  komisie 

                                                                         p.  Miroslav Lintner, člen komisie 

 

Za uvedenú návrhovú komisiu dala starostka  obce hlasovať. Poslanci OZ návrhovú komisiu 

v uvedenom zložení schválili jednohlasne. 

Starostka obce  predložila   Program   52.  zasadnutia   obecného  zastupiteľstva.    

Program zasadnutia obecného zastupiteľstva je nasledovný: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení 

      3.   Čerpanie rozpočtu obce k 30.9.2010 

4. Správa zástupcu obce v rade  ZŠ 

5. Správa zástupcu obce v rade  MŠ 

6. Správa o stave drobnej delikvencie za rok 2010 

7. Interpelácie poslancov 

8. Diskusia, rôzne 

9. Záver 

 

Zo strany poslancov OZ  neboli k  programu  žiadne  pripomienky  a poslanci OZ  navrhnutý 

program jednohlasne schválili. 

 

Druhým bodom programu bola Kontrola plnenia uznesení. 

Kontrolu plnenia uznesení  prezentoval zástupca  starostky  p. Jozef  Hamar, ktorý  podrobne 

rozobral kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

Navrhol zrušiť uznesenie č. 122/2010 a zmeniť termín uznesenia č.135/2010 na január 2011.    

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo kontrolu plnenia uznesení. 

 

Ďalším   bodom   programu   bolo  Čerpanie rozpočtu obce k 30.9.2010.  

Z čerpaním rozpočtu k 30.9.2010  prítomných poslancov oboznámila starostka obce.   



K čerpaniu rozpočtu obce  sa vyjadril p. Radoslav Cigáň, predseda finančnej komisie. 

Finančná  komisia  nemá  výhrady k čerpaniu rozpočtu obce k 30.9.2010  a odporúča 

obecnému zastupiteľstvu čerpanie rozpočtu obce k 30.9.2010 schváliť. 

V rozprave sa p. Radoslav Cigáň spýtal ohľadne novely rozpočtu obce či bude urobená. 

Starostka odpovedala, že na budúcom OZ bude  urobená novela rozpočtu. P.  Július Pavlov sa  

informoval ohľadne predaja pozemkov. Starostka odpovedala, že jedná ohľadne odpredaja, 

avšak zatiaľ sa predaj nezrealizoval. P. Jozef Hamar žiadal rozčleniť kapitolu čerpanie 

obecných budov podľa opravy jednotlivých budov. Taktiež navrhol aby sa úprava rozpočtu 

urobila viackrát ročne. 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo Čerpanie rozpočtu obce k 30.9.2010. 

 

Ďalším bodom   programu   bola   Správa zástupcu obce v rade ZŠ. 

Správu prítomným poslancom predniesol p. Július Pavlov, poslanec OZ. 

V rozprave sa p. Jozef Hamar spýtal či bolo založené občianske združenie, kde by bolo možné 

zaslať 2 % z dane. P. Július Pavlov odpovedal že zatiaľ združenie založené nebolo. 

Obecné  zastupiteľstvo   schválilo Správu zástupcu v rade ZŠ. 

 

Ďalším bodom programu bola  Správa zástupcu obce v rade MŠ. 

Správu predniesla  p. Elena Bajlová. 

Obecné  zastupiteľstvo  schválilo Správu zástupcu v rade MŠ. 

 

 

Ďalším  bodom  programu  bola Správa o stave drobnej delikvencie za rok 2010. Správu 

predniesol p. Miroslav Lintner, predseda komisie. 

 

Obecné zastupiteľstvo  vzalo  na vedomie Správu  o stave drobnej delikvencie za rok 

2010. 

 

Ďalším bodom  boli Interpelácie poslancov. 

V rámci  interpelácie  p. Július Pavlov sa spýtal kedy bude otvorené multifunkčné ihrisko 

a aké tam budú poplatky. Starostka odpovedala, že na budúcom zastupiteľstve sa dohodnú 

podmienky .  P. Juraj Juhás upozornil na elektrické vedenie v MŠ, kde by bolo potrebné opíliť 

brezu. P. Radoslav Cigáň sa spýtal ako je to s osvetlením v parku, kto má robiť opravy. 

Starostka odpovedala, že osvetlenie ktoré na osvetlení ktoré patrí obci sa pravidelne 

vymieňajú žiarovky, no žial vždy sú porozbíjané. P. Jozef Hamar sa spýtal  ohľadne vypílenia 

stromov na miestnom cintoríne, nakoľko bola za ním p. Cigáňová. Starostka odpovedala, že 

stromy  sa nachádzajú až pri ďalšom hrobe. P.Hamar navrhol aby si p. Cigáňová dala žiadosť 

na budúce zastupiteľstvo.  

Diskusia,  rôzne,  starostka  informovala poslancov o sťažnosti ktorú podala p. Forová 

ohľadne vybudovania vjazdu do rod. domu. K uvedenej žiadosti sa vyjadril p. Július Pavlov, 

predseda komisie. Nakoľko výstavba chodníka bola v súlade s projektom Revitalizácie, nie je 

možné tento vjazd zrealizovať. P. Hamar navrhol aby sa k uvedenému problému vrátili 

v budúcom zastupiteľstve. P. Miroslav Lintner navrhol aby hlavný kontrolór prehodnotil 

investičné akcie a informoval poslancov na nasledujúcom OZ.  

 

 

 

 

 

 



 

 

Nakoniec starostka  poďakovala  prítomným  poslancom za účasť  a  vyhlásila 52. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva za ukončené. 

 

 

                                                                                                           Ing. Marta Danková 

                                                                                                                   starostka obce 

Overovatelia: Radoslav Cigáň  .............................. 

 

                        JúliusPavlov      ............................. 

 

 

 

Zapísala: Daniela Uhrinová 

                         


